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1.0 Innledning 

 
Kommuneplanens samfunnsdel, Kvinesdal 2040 skal ta stilling til langsiktige utfordringer, 

mål og strategier. Spørsmålet er hva slags samfunn vi vil ha, og hvordan vi skal komme dit.  

 

I planprogrammet er det fremhevet at kommunen har et særlig ansvar for å sikre aktiv 

medvirkning fra grupper som krever spesiell tilrettelegging. I forhold til medvirkning opp mot 

unge ble det den 10. februar 2020 arrangert en samling med Kvinesdal Ungdomsråd (KUNG) 

med temaet fremtidsdrømmer for Kvinesdal. Den 9. november 2020 ble det arrangert en ny 

samling med KUNG i form av et arbeidsverksted med problemstillingen: Hva er ungdommen 

opptatt av? 

 
1.2 Hva er ungdommen opptatt av? 

 

Arbeidsverkstedet med KUNG ble avholdt den 9. november 2020 på Inner10er ungdomshus i 

Liknes, hvor alle de 10 medlemmene i ungdomsrådet deltok.  

 

Tema for samlingen var: Hva er ungdommen opptatt av? Temaet var nærmere konkretisert 

ved spørsmålene: 

 

 Hva er dere som unge mest opptatt av? 

 På hvilken måter tror du det vil være bedre å være ung i Kvinesdal i 2040 enn i 2020? 

 Hva er du opptatt av å ta vare på i lokalmiljøet ditt (der du bor)?  

 Hvilke valg kan du og andre (voksne, næringsliv o.l.) gjøre for å bidra til å bli mer 

miljøbevisste? 

 Hvordan er Liknes som sentrum for unge i 2040? 

 Hvorfor skal unge velge å bo i Kvinesdal i 2040? 

  

2.0 Oppsummering fra arbeidsverkstedet  
 

I tabellen under er svarene på spørsmålene oppsummert. 
 

Spørsmål Ungdommens meninger 

Hva er dere som unge mest 
opptatt av? 

Være sammen med venner. 
Sosialt liv.  
Familie.  
Sosiale medier.  
Fritidsaktiviteter. 
Trening. 
Gaming/spill-aktiviteter. 

På hvilken måte tror du det vil 
være bedre å være ung i 
Kvinesdal i 2040 enn i 2020? 

Bedre kollektivtransport.  
Flere møteplasser.  
At det slås hardere ned på de som mobber. Mer kunnskap om 
skadevirkningene av mobbing.  
Mindre mobbing.  
Bedre ungdomsmiljøer.  



3 
 

Butikk i Austerdalen.   
Oppbygging av bygda Kvinesdal.  

Hva er de opptatt av å ta vare 
på i lokalmiljøet ditt (der du 
bor)?  

Butikker.  
Venner. 
Familie.  
Fritidsmuligheter. 
Nærmiljøet.  
Butikken på Storekvina.  
Gamle tradisjoner som bil og mekking.  

Hvilke valg kan du og andre 
(voksne, næringsliv o.l.) gjøre 
for å bidra til å bli mer 
miljøbevisste? 

Kaste mindre søppel. 
Ikke kaste søppel i gaten og naturen.  
Sortere mer søppel.  
Resirkulere mer. 
Bruke mindre plast. 
Pante flasker.  
Velge miljøvennlige alternativer.  
Forbedre undervisningen på skolen om miljøbevissthet.  
Mer informasjon og kunnskap. 

Hvordan er Liknes som sentrum 
for unge i 2040? 

Flere møteplasser for unge.  
Renere sentrum i form av mindre søppel som flyter omkring.  
Flere mennesker som bor der. 
Bedre jobbmuligheter. 
Billigere leiligheter.  
Rusfrie miljøer. 
Flere aktiviteter.  

Hvorfor skal unge velge å bo i 
Kvinesdal i 2040? 

Kvinesdal er ikke for stort og heller ikke for lite.  
Det er fine og grei folk som bor i kommunen. 
Billigere å bo i Kvinesdal sammenlignet med andre steder. 
Flere aktiviteter. 
Miljøvennlig plass. 
Bedre utdanning.  
Ungdomsmiljøet er blitt bedre. 
Et sted med gamle tradisjoner. 

 

Ungdomsrådet var særlig opptatt av å få formidlet de utfordringene som de mener er 

knyttet til rus i ungdomsmiljøet, både i egen kommune, men også i de andre kommunene i 

Lister. Ungdata i Lister; Ung i Lister 2019, fanger etter deres mening ikke opp de 

rusproblemer som også er i de andre Listerkommunen og som også finnes andre steder i 

Agder. Flekkefjord og Kvinesdal kommer særlig svakt ut, men etter ungdommens erfaringer 

gir ikke rapporten et korrekt bilde. Slik ungdomsrådet ser det må foreldrene engasjere seg 

mer i hva ungdommen deres holder på med. Holdninger hos foreldre ble pekt på som en 

forklaring til noe av det omfanget man ser.  


